
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 23. maj 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AE

Er ministeren enig med Vallensbæks konservative borgmester Henrik Ras-

mussen, når han siger, at støjen har sundhedsmæssige konsekvenser og at

staten ikke tager opgaven alvorligt nok jf. Jyllands-Postens artikel ”Her plages

særlig mange borgere af trafikstøj” (www.jyllands-posten.dk, den 14. maj

2018) og med Randers’ borgmester Torben Hansen, der udtaler ”Støjen er in-

validerende for borgerne, og staten gør alt for lidt for at lave støjbekæmpelse

ved motorvejen,” jf. JP’s artikel ”Statens asfalt generer 20.000 flere jyske hus-

stande” (www.jyllands-posten.dk, den 12. maj 2018)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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